
KUOPION TALVIUIMARIT RY

KOKOUSMUISTIO

Paikka:
14.6.23, Luoto, Kuopio
Klo 17.15

Paikalla:
Johanna Alastalo
Juuso Arkko
Ulla-Mari Koskivirta
Olli Kuronen
Kaisa Littunen
Mikko Paakkanen (klo 17-18)
Pekka Rautiainen
Päivi Ruokolainen

1. Kokouksen järjestäytyminen, laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen. Puheenjohtajana toimii Kaisa Littunen ja sihteerinä
Johanna Alastalo.

2. Kävijäseuranta
- Ruokolainen oli koonnut maaliskuussa toteutetusta kävijäseurannasta tuntikohtaisen tilaston.
Tiedoista käy ilmi ruuhkaisimmat sauna-ajat sekä milloin puolestaan on vähemmän kävijöitä.
Lisäksi selvisi, että kaikilla saunojen aukioloajoilla on käyttöä. Totesimme, että nykyiset
sauna-ajat ovat tarkoituksenmukaisia. Olemme kiitollisia jäsenten panoksesta kävijäseurannan
toteuttamisessa. Jäämme pohtimaan jatkoa silmällä pitäen myös muunlaisia
kävijäseurantamalleja.

- Kävijäseurannan tuloksista tiedotetaan jäseniä ja pyritään ohjaamaan kävijöitä ruuhkattomille
ajankohdille.

3. Toimihenkilöt
- Uusien toimijoiden perehdyttäminen FloMembers -jäsenrekisteriin on vielä kesken.
- Saara Tanskanen jatkaa viestintätehtävässä.

4. Vänärin toimipaikka
- Servica huoltaa tiloja Väinölänniemellä 13.-14.6.23.

- Penkkejä on toivottu takaterassille. Kiinteiden penkkien hankinta vuokratilaan ei ole
tarkoituksenmukaista ja irralliset penkit helposti viedään. Koskivirta selvittää asiaa seuraavaan
kokoukseen mennessä.

- Ikkunan pesu tulossa Kurosen toimesta lähitulevaisuudessa.

- Kurosen toimesta on oltu tilapalveluihin yhteydessä ilmanlaadun/kosteuden takia puutteellisen
ilmastoinnin tehostamiseksi. Asiaa selvitetään, kunhan ensin saadaan oikea yhteyshenkilö kiinni.



- Päätettiin, että saunattomilla uimavuoroilla, klo 6.00-14.00, pääsee rannekkeellinen vierailija
jäsenen mukana talviuimareiden tiloihin joka päivä.

5. Sorsasalon toimipaikka
- Ehdotettu Rautiaisen toimesta, että Sorsasaloon hankitaan uusi kiuas. Koska teräskattilaista
kiuasta ei voida mallin puutteen vuoksi tällä hetkellä tilata, päätettiin hankkia vielä yksi nykyisen
kiukaan kaltainen kiuas. Teräskattilainen kiuas hankitaan näiden kiukaiden jälkeen.

- Kulkuväylä saunalta järveen herättää edelleen huolta. Väylän kehitystyöryhmään lupautuivat
Rautiainen ja Kuronen. Päätettiin, että kulkuväylän korjaus/uudistus toteutetaan ennen
seuraavaa talvikautta.

- Talkkariasia puhuttaa. Ylläpito- ja korjaustöitä on Sorsasalossa runsaasti ja varsinkin
vapaaehtoistyöksi niitä on liikaa. Sorsasaloon tarvitaan säännöllistä kiinteistönhuoltoa.
Päätettiin, että mahdollisen talonmiehen tai kiinteistönhuollon tehtäväluettelo päivitetään
Littusen toimesta. Asian käsittelyä jatketaan seuraavassa kokouksessa.

- Sorsasaloon hankitaan digitaalinen lämpömittari. Rautiainen kysyy tarjouksia ja tiedottaa
asiasta seuran hallitusta.

- Kesäkuun lämmityskoulutus oli onnistunut kokemus ja koulutuksia jatketaan Arkon toimesta
tarpeen ja hänen omien aikataulujensa mukaan.

- Ehdotettu Kurosen toimesta, että kiukaaseen hankitaan keraamiset kivet. Ne ovat käytössä
pitkäikäiset ja näin myös halvemmat, koska kivien vaihtoa ei tarvitse tehdä jatkossa niin usein.
Keraamiset kivet ovat hinnaltaan 5-6 kertaiset tavallisiin verrattuna, mutta laskimme, että
tavalliset kivet tulevat suhteessa kalliimmiksi. Päätettiin, että kivet hankitaan uuden kiukaan
yhteydessä.

- Keskustelimme Sorsasalon siisteydestä. Sorsasalon siisteys ja puhtaanapito on kehittynyt, mutta
vaatii edelleen huomiota.

6. Muut esille tulevat asiat
- Keskusteltiin hallituksen kokouskäytännöistä. Sovittiin, että jatkossa hallituksen kokouskutsuun
liitetään kokouksen tavoitteellinen kestoaika. Esityslistan mukaiset asiat pyritään käsittelemään
tavoitteellisen kestoajan sisällä.

7. Seuraava kokous
Torstai 10.8.23, klo 17.15-19.00

8. Kokouksen päättäminen
Kokous päätettiin klo 19.18.


